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Zápis č. 12 z jednání komise RMČ P1 

Komise pro obchod a služby, konané dne 25. 9. 2019 
v zasedací místnosti č. 201, II. patro 

Vodičkova 18, Praha 1 

 

 
     Zahájení jednání:   16.00 hod. 
     Ukončení jednání: 17.50 hod. 
 
 
     Přítomni:  
     Valerie Clare Talacková MA - předsedkyně, Mgr. Eva Holá Ph.D, Jan Hřebíček, Ing. Vladimír Krištof, 

Ing. Vojtěch Ryvola 
     Omluveni: 
     Jana Titlbachová, Mgr. Amália Počarovská  

Neomluveni: 
     Částečná neúčast:   
     Tomáš Ouška, RNDr. Tomáš Raiter, Mgr. Karel Ulm, MPA  
     Přizvaní zaměstnanci ÚMČ P1: 
     Dagmar Koníčková, Mgr. Tatiana Kunštátová, Bc. Ludvík Czital 
     Hosté:      
     Zapsala:  
     Vl. Hrůzová  
 
 
 
     Program jednání: 

       1.  Návrh programu jednání 

       2.  Kontrola zápisu z předešlého jednání KOOS 

       3.  Určení ověřovatele zápisu    

       4.  Seznámení s novelou Jednacího řádu komisí RMČ P1 

       5.  Rozvoj občanské vybavenosti a kritéria výběrových řízení 

       6.  Magistrátní návrh koncepce využití veřejných prostranství 

       7.  Různé: 

             - projednání 1. návrhu rozpočtu na rok 2020 – ORJ 0615 Obchod, služby a cestovní ruch 

 

 
     Předsedkyně komise přivítala členy na 12. jednání komise. Seznámila přítomné s programem    
     jednání KOOS. Člen komise Ulm požádal, aby bod 6) Magistrátní návrh koncepce využití  
     veřejných prostranství byl na tomto jednání projednán pouze informativně. 19ti stránkový      
     materiál „Pravidla užívání veřejných prostranství na rok 2020“  byl rozeslán večer před jednáním.   
     Předsedkyně komise uvedla, že počítá s tím, že materiál bude projednáván i na příští schůzi a  
     dnes se s ním členové spíš seznámí. Informovala, že jde o pracovní dokument. 
 
     Hlasování:          Pro: 6              Proti: 0               Zdržel se: 2    
     Program byl přijat.  
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     K bodu č. 2 
     Kontrola zápisu z předešlého jednání KOOS    
     Proběhla kontrola zápisu z jednání KOOS dne 11. září 2019, ke kterému neměli členové komise 
     připomínky.  
 
     Hlasování:          Pro: 8              Proti: 0               Zdržel se: 0     
     Schváleno 
 
     Proběhla diskuze: 
     Členové vznesli dotaz týkající se vybavení restauračních předzahrádek. 
     Vedoucí ŽIO Kunštátová odkázala na tržní řád a uvedla, že definice restauračních zahrádek je  
     uvedena v textové části tržního řádu § 1, odst. 5. Tam je mimo jiné uvedeno: restaurační zahrádka      
     musí mít stejného provozovatele jako uvedená provozovna a může být vybavena chladícím,  
     mrazícím, popř. výčepním zařízením sloužícím pro provoz zahrádky. 
       
     Opětovně řešeny el. přípojky u některých restauračních předzahrádek na Václavském náměstí,  
     které nejsou umístěny přímo u provozovny. Kabely k el. zařízením (mrazící boxy, lednice na  
     nápoje, výčepní zařízení) na předzahrádkách jsou vedeny nad chodníky na stromy.  
     Člen komise Ulm v této záležitosti osloví radního Petra Kučeru. 
 
           
     K bodu č. 3 
     Určení ověřovatele zápisu 
     Na návrh předsedkyně komise byl schválen ověřovatelem zápisu Jan Hřebíček.       
      
     Hlasování:          Pro: 8              Proti: 0               Zdržel se: 0                   
     Schváleno 
 
 
     K bodu č. 4 
     Seznámení s novelou Jednacího řádu komisí RMČ P1 
     Předsedkyně komise seznámila přítomné se zásadními změnami novely.    
     1. Jednání komise jsou zpravidla veřejná, neveřejné jednání komise vyhlásí po poradě v komisi         
          její předseda (čl. 3 odst. 2).  
     2. Veřejnost může do jednání vstupovat pouze na výzvu předsedajícího (čl. 3 odst. 2).  
     3. O neveřejnosti bodu programu lze rozhodnout už při jeho schvalování. Porada o závěru bodu    
          neveřejnosti jednání a hlasování samotné jsou veřejné (čl. 3 odst. 2). 
     4. Jednání komise probíhá podle programu schváleného v úvodu jednání na návrh předsedající- 
          ho, po předchozím projednání s příslušným členem Rady MČ Praha 1 (čl. 3 odst. 8). 
     5. Předsedající bezodkladně informuje příslušného gesčního člena RMČ P1 o přijatých            
          usneseních (čl. 3 odst. 4). 
     6. Audiozáznam z jednání komise je pořizován pouze pro účely vyhotovení zápisu a nemůže být                
          zveřejňován ani jinak distribuován (čl. 3 odst. 20). 
     7. Náležitosti zápisu jsou vyspecifikovány v Jednacím řádu (čl. 3 odst. 13). 
     8. Zveřejňují se nejen termíny, ale PROGRAMY a ZÁPISY z jednání na webových stránkách MČ  
          Praha 1.  
 
  Novela Jednacího řádu komisí RMČ Praha 1 je také k dispozici na webových stránkách MČ P1     
  https://www.praha1.cz/politicka-reprezentace/komise/.  
 
 

https://www.praha1.cz/politicka-reprezentace/komise/
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   Pokud se jednání o informacích, které byly klasifikovány jako důvěrné, chtějí zúčastnit hosté, pak       
   musí tito hosté před jednáním o těchto informacích písemně vyjádřit souhlas s povinností     
   zachovávat mlčenlivost o těchto informacích vůči třetím osobám. 
   
   Předsedkyně komise uvedla, že zúčastněná osoba musí počítat s tím, že se ocitne v zápise  
   na seznamu hostů. 
   Audiozáznam z jednání komise bude pořizován pouze na vyžádání člena. 
  
   Usnesení KOOS: 
   Členové komise vzali na vědomí novelu Jednacího řádu komisí Rady MČ Praha 1. 
 
   Hlasování:          Pro: 7              Proti: 0               Zdržel se: 0                                      přítomno  7 členů 
   Usnesení bylo schváleno. 
 
 
   K bodu č. 5 
   Rozvoj občanské vybavenosti a kritéria výběrových řízení   
   Předsedkyně komise sdělila, že zatím nemá informace ohledně změny kritérií výběrových řízení    
   na volné nebytového prostory v majetku MČ Praha 1. 
   Členové, na základě informace z minulého jednání o současném počtu volných nebytových  
   prostorech v majetku MČ Praha 1, přijali následující usnesení. 
    
   Usnesení KOOS: 
   Členové komise žádají Komisi majetku o seznam všech volných nebytových prostorů, které    
   by dle kolaudovaného stavu byly vhodné pro rozšíření základní občanské vybavenosti, a to  
   bez ohledu na jejich technický stav. 
 
   Hlasování:          Pro: 7              Proti: 0               Zdržel se: 0                                       přítomno 7 členů 
   Usnesení bylo schváleno. 
 
 
   K bodu č. 6 
   Magistrátní návrh koncepce využití veřejných prostranství  
   Tento materiál byl pouze informativně projednán. Členové KOOS se s ním seznámí a případné     
   připomínky zašlou písemně tajemnici a následně budou projednány na příštím jednání komise tj.    
   9. října 2019. 
    
       
   K bodu č. 6 - Různé  
   - projednání 1. návrhu rozpočtu na rok 2020 – ORJ 0615 Obchod, služby a cestovní ruch 
   Předsedkyně komise seznámila členy s 1. návrhem rozpočtu MČ Praha 1 na rok 2020 pro obchod, 
   služby a cestovní ruch na běžné výdaje, ve výši 500 000 Kč. 
   Položka 5169 - Vydávání elektronického katalogu obchodů a služeb, čtvrtletní aktualizace mapy  
   sortimentu a cen, sběr, vyhodnocení dat. Ankety, průzkumy a analýzy v oblasti obchodu, služeb 
   a cestovního ruchu. Analýza stavu a vytvoření metodiky kultivace vizuálního stylu parteru v  
   městské památkové rezervaci se zaměřením na  označení a vnější vzhled provozoven. Návrhy  
   na úpravy provozoven pro zajištění bezbariérovosti pro handicapované občany. Propagace,  
   komunikace v oblasti obchodu a služeb a cestovního ruchu. 
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  Usnesení KOOS: 
  Členové komise vzali 1. návrh rozpočtu na rok 2020 ve výši 500 000 Kč – ORJ 0615  
  Obchod, služby a cestovní ruch bez námitek na vědomí. 
 
  Hlasování:          Pro: 6              Proti: 0               Zdržel se: 0                                        přítomno 6 členů 
  Usnesení bylo schváleno. 
 
 

     
 

    
  Zápis sepsán dne:                            26. 9. 2019 
  Předáno k ověření dne:                 27. 9. 2019 
  Zápis ověřen dne a podepsán:: 
  Zapsala:                           Vl. Hrůzová                                                      
                       
 
 
 
 
                        Ověřovatel zápisu   
                           Jan Hřebíček v.r. 
 
                                                                                                               Předsedkyně komise 
                                                                                                      Valerie Clare Talacková MA  v.r. 
 
 
 
 
 
 

Příští jednání KOOS se uskuteční dne 9. října 2019  
od 16,00 hod., v „Pitevně“ v zasedací místnosti v pasáži Úřadu  

   

 

    

 

 


